
PROTOKÓŁ Nr 13/2016 
przebiegu posiedzenia stałej Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych  

z dnia 16 września 2016 r. 
 

Wspólne posiedzenie Komisji Stałych Rady Dzielnicy odbyło się w siedzibie Urzędu Miasta Zielona Górze przy 
ul. Generała Jarosława Dąbrowskiego 41, początek godzina 13.00. 
Wspólne posiedzenie Komisji otworzył i jej przewodniczył Przewodniczący Komisji ds Kultury, Sportu i Rekreacji 
oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki. 
Następnie Prowadzący Komisji stwierdził prawomocność posiedzenia z uwagi na obecność wymaganego 
qworum, w składach poszczególnych Komisji, dalej przywitał zebranych w osobach: Panią Agnieszkę 
Fabiańczyk inspektora w Biurze Planowania Przestrzennego, Pana Stanisława Szczepaniaka Naczelnika 
Wydziału Podatków i Opłat Lokalnych, Pana Przewodniczącego Zarządu Mariusza Zalewskiego, Z-cę 
Przewodniczącego Zarządu Sebastiana Jagiełowicza, Panią Kierownik Biura Dzielnicy Urszulę Zamiatała, Panie 
i Panów radnych.  
 
Prowadzący wspólne posiedzenie Komisji powiedział, że wszyscy radni otrzymali porządek posiedzenia poczym 
odczytał porządek podany w zawiadomieniu. 

 
Po odczytaniu porządku, spytał czy są propozycje zmiany porządku. 
 
Przewodniczący Zarządu poprosił o wyrażenie zgody na wprowadzenie do porządku posiedzenie projektów 
uchwał w sprawach: 

1) zmieniającą uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Krępa – druk nr 207, 

2) zmieniającą uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Przylep – druk nr 208 

3) opinii o projekcie uchwały w sprawie planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Racula- 
Szparagowa w Zielonej Górze – druk nr 209, 

4) zmieniającą uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Zatonie – druk nr 210, 

5) opinii o projekcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Zielonej Górze – druk nr 211. 
 
Innych zmian nie zgłoszono.  
Prowadzący poprosił o przegłosowanie zgłoszonych projektów. 
Porządek posiedzenia wraz z wprowadzonymi zmianami został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad.1 
1/ 
Prowadzący, że pierwszy projekt uchwały dotyczy zmiany uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji 
strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Kiełpin – druk nr 204. 
Przewodniczący Zarządu, powiedział, że 20 sierpnia odbyło się zebranie wiejskie na którym mieszkańcy 
rozdysponowali kwotę 426 000,- do realizacji na lata 2016-2017. 
Prowadzący posiedzenie spytał czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 
jest za przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 
się od głosu. 
 
2/ 
Prowadzący powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy wydania opinii o projekcie uchwały w sprawie 
zwolnienia od podatku od nieruchomości w ramach pomocy de minimis – druk nr 205. 
Projekt uchwały omówił Naczelnik Wydziału Podatków i Opłat Lokalnych Pan Stanisław Szczepaniak, 
podkreślając że projekt jest ujednoliceniem uchwał Rady Gminy i Rady Miasta. 
Prowadzący spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.  
 



Prowadzący poprosił członków Komisji o opinię. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 
jest za przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 
się od głosu. 
 
3/ 
Prowadzący posiedzenie powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy wydania opinii w sprawie opinii o 
projekcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności 
cywilnoprawnych oraz warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić 
będzie pomoc publiczną – druk nr 206. 
Projekt uchwały podobnie jak poprzedni omówił Naczelnik Wydziału Podatków i Opłat Lokalnych Pan Stanisław 
Szczepaniak, podkreślając że jest on również ujednoliceniem uchwał Rady Gminy i Rady Miasta. 
Prowadzący spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.  
 
Prowadzący poprosił członków Komisji o opinię. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 
jest za przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 
się od głosu. 
 
4/ 
Prowadzący powiedział, że kolejny projekt dotyczy zmiany uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji 
strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Krępa – druk nr 207. 
Przewodniczący Zarządu, wyjaśnił że na ostatnim zebraniu wiejskim, mieszkańcy zdecydowali o podziale 
środków na lata 2019-2019, z przeznaczeniem ich na budowę chodnika po zakończeniu budowy wodociągu i 
kanalizacji. 
Prowadzący spytał czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. 
 
Prowadzący porosił o opinię Komisji. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 
jest za przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 
się od głosu. 
 
5/ 
Prowadzący posiedzenie oświadczył że następny projekt uchwały dotyczy zmiany uchwały w sprawie 
zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Przylep na rok 
2016 – druk nr 208. 
Przewodniczący Zarządu, powiedział że mieszkańcy sołectwa Przylep,  pozostałą do wykorzystania w roku 2016 
kwotę przeznaczyli na poprawę stanu dwóch dróg Strażackiej i Pilotów oraz doświetlenie przejścia dla pieszych 



przy ul. 22 lipca. 
Prowadzący spytał czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. 
 
Prowadzący porosił o opinię Komisji. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 
jest za przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 
się od głosu. 
 
6/ 
Prowadzący posiedzenie oświadczył że następny projekt uchwały dotyczy zmiany uchwały w sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Racula-Szparagowa w Zielonej Górze –  
druk nr 209. 
Pani Agnieszka Fabiańczyk inspektor z Biura Planowania Przestrzennego, wyjaśniła że pierwotnie na terenie 
objętym zmiana planu miało powstać prosektorium i spalarnia zwłok. Ponieważ napłynęły sprzeciwy dotyczące 
tych inwestycji, postanowiono teren przeznaczyć pod zabudowę mieszkaniową. 
Projekt planu zgodnie z przepisami prawa był wyłożony do publicznego wglądu, Plan będzie obowiązywał 14 dni 
po opublikowaniu uchwały. 
Prowadzący spytał czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. 
 
Prowadzący porosił o opinię Komisji. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 
jest za przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 
się od głosu. 
7/ 
 
Prowadzący posiedzenie oświadczył że następny projekt uchwały dotyczy zmiany uchwały w sprawie 
zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Zatonie – druk nr 
210. 
Przewodniczący Zarządu, powiedział że mieszkańcy sołectwa, zdecydowali o przeznaczeniu kwoty 2 100 000 zł 
na zagospodarowanie terenu wraz ze świetlicą przy ul. Zielonogórskiej. 
Prowadzący spytał czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. 
 
Prowadzący porosił o opinię Komisji. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 
jest za przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 
się od głosu. 
 
 



8/ 
Prowadzący posiedzenie oświadczył że ostatni projekt uchwały dotyczy nadania nazwy ulicy w Zielonej Górze –  
druk nr 211. 
Przewodniczący Zarządu oświadczył, że jest to ulica, którą na ostatniej Sesji przekształciliśmy z drogi 
wewnętrznej za drogę gminną . 
Prowadzący spytał czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. 
 
Prowadzący porosił o opinię Komisji. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 
jest za przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 
się od głosu. 
 
Ad.2 
1/ 
Przewodniczący Zarządu odczytał pismo Prezydenta Miasta Zielona Góra Pana Janusza Kubickiego, w sprawie 
prowadzenia prac obserwacyjno-pomiarowych na terenie całego kraju w ramach zadania pn. Monitoring 
gatunków i siedlisk przyrodniczych ze szczególnym uwzględnieniem specjalnych obszarów ochrony siedlisk 
Natura 2000 w latach 2015-2018 w zakresie siedlisk przyrodniczych 2016-2018, z prośbą o wywieszenie 
informacji na tablicach informacyjnych w sołectwach. 
 
2/ 
Radny Jerzy Szczepski spytał, czy znany jest już termin obchodów Dnia Seniora. 
Przewodniczący Zarządu, odpowiedział że wzorem roku ubiegłego organizatorem będzie Centrum Integracji 
Społecznej, my wystąpimy jako goście. 
 
3/ 
Radna Agnieszka Kozakiewicz- powiedział, że złożyła pisemną interpelację w sprawie „niesłusznie” pobranej 
diety na nieobecność na Sesji nadzwyczajnej w wysokości 25% miesięcznej diety zryczałtowane. 
 
4/ 
Stanowisko Pani radnej poparł radny Czesław Śnieżko. 
 
5/ 
Przewodniczący Rady Dzielnicy, odpowiedział, że zasady wypłacania i potrącenia diet ustala Rada Miasta, 
możemy wystąpić z propozycją obniżenia wysokości potrącenia za nieobecność na Sesji Nadzwyczajnej, 
ponadto cechą charakterystyczną Sesji Nadzwyczajnej jest właśnie to że zwoływana jest z potrzebą chwili. 
 

 
Na tym posiedzenie zakończono. 
 

 
Protokołowała       Przewodniczący Komisji 
             
…………..…       …………………..             
 Ewa Fogiel                      Jerzy Żetecki 
 
 


